
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 20 juni 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester, Ellis Elting, Jolanda v.d. Spiegel, 

Simone van der Sluijs, Yvonne den Ouden, Lyda Groot, Rina Mulder, Mirjam Vergeer 
(notulen)  

Afwezig m.k: Hans Konings 
Gasten: Arthur Rutgrink (beleidsadviseur gemeente), Joost Witlox directeur Hart voor 

Woerden, Irene Domburg voorzitter NIO 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De vergadering wordt voorgezeten door de secretaris. Hij opent om 20.00 uur de vergadering met  
een woord van welkom, speciaal aan de gasten.  
Er wordt meegedeeld, dat Oudewater wil meedoen met de heidag. Deelname van Oudewater   
scheelt in de kosten en het is goed om met elkaar samen te werken. Het onderwerp  
(maatschappelijke ontwikkelingen) is ook voor andere raden van belang. De heidag wordt weer op  
een vrijdag gehouden, in oktober of november. 
De penningmeester vraagt of de vergoedingen al zijn bijgeschreven op ieders rekening. Dat is nog niet  
het geval. 
 
2 Ontwikkelingen binnen MAG / Sociaal Domein 
Arthur Rutgrink vertelt dat: 

- De termijnagenda er nog niet is, want er zijn nog geen ondersteuners aangenomen. 
- Financiële prioritering door de gemeente nog niet klaar is. De participatieraad wil graag 

inzicht krijgen voor deze naar de gemeenteraad gaat. De prioritering zou voor de zomer klaar 
moeten zijn.  

- De volgende onderwerpen in ieder geval opgepakt worden: kwaliteitsmonitor, 
doorontwikkeling Woerden Wijzer, samenwerking Sociaal met Fysiek Domein, samenwerking 
met Cazas, inzetten op ervaringsdeskundigheid, doorontwikkeling Ferm Wijzer, inzet SPUK-
gelden (aanpak gezondheidsverschillen). 

- De meeste vacatures ingevuld zijn. Nu moet de inhuur nog vervangen worden door vaste 
medewerkers. 

- Het Cruyff court weer opgepakt wordt. Tijdens zijn a.s. bezoek aan Woerden, praat de koning 
met de initiatiefnemer.  

- De reactie op ons advies NWI vandaag verzonden is naar de Participatieraad. 
De Participatieraad zegt een gesprek te willen met Martine Sonneveld en Arthur over de stand van 
zaken MAG, termijnkalender en prioritering Arthur onderneemt actie hierop. 
 
3 NIO en Hart voor Woerden 
Irene Domburg en Joost Witlox zijn aanwezig om ons te informeren over (de ontwikkelingen binnen) 
hun organisaties. Irene is voorzitter NIO en directeur/bestuurder van Handje Helpen. Handje Helpen 



is actief in 18 gemeenten, vooral in Utrecht. Joost is directeur van Hart voor Woerden. 
Er worden vooraf 2 vragen gesteld aan Joost: is de samenwerking tussen gemeente en vrijwilligers 
(voorliggend veld) verbeterd? En in 2021 was de aangepaste subsidieverordening een probleem. Hoe 
is dat nu? Volgens Joost was dit laatste een procedureel probleem, maar is dat opgelost. Joost vraagt 
op zijn beurt aan de Participatieraad waar de overlap zit en waar we kunnen samenwerken. 
Er wordt een presentatie gegeven (zie bijlage). Hart voor Woerden laat de inhoud bij de verschillende 
aangesloten partners. Samenwerking met de gemeente betreft de MAG. Welke indicatoren zijn er en 
wat kunnen de verschillende organisaties hierin doen. 
Ontwikkeling binnen Hart voor Woerden zit in het aanstellen van matchmakers (eerst alleen online 
matchplatform) en de groei van de academie. 
Irene vertelt dat het NIO (Netwerk Informele Ondersteuning) er ongeveer 10 jaar is. Er zijn ongeveer 
50 grote en kleine organisaties verbonden. Samenwerking met de gemeente is ook gericht op de 
uitvoering van het Integraal Zorgakkoord (IZA). Voor de Participatieraad is het ook goed om dit te 
volgen. 
Er wordt gevraagd of Hart voor Woerden en NIO er ook last van hebben dat er geen termijnplanning 
bij de gemeente is. Dat valt mee, omdat ze al doen wat in de MAG staat en omdat ze meegepraat 
hebben over de MAG. Het NIO vraagt zich af hoe er met Woerden Wijzer kan worden samengewerkt. 
Veel inwoners beginnen bij Woerden Wijzer en slaan daarmee ondersteuning in het voorveld 
(bijvoorbeeld Maatjesproject) over. Ze zien het voorveld dan als een stap “terug”. Hierover is nog 
geen gesprek met Woerden Wijzer geweest. 
Wat onderlinge samenwerking betreft wordt voorgesteld: 

- In het najaar breed NIO-overleg bij te wonen. 
- De werkgroepen van NIO zo nodig te gebruiken om ervaringen van inwoners te horen. 
- Gezamenlijk in de gaten houden hoe het gaat met het “rampjaar” 2026 (als de gemeente 

moet bezuinigen). 
- Contact leggen met de werkgroep jeugd betreffende het probleem, dat er geen fysieke 

ruimte voor jongeren (12-18) is. 
Er wordt gevraagd of er overlap in de bij het NIO aangesloten organisaties zit. Dat is zo, maar je wilt 
graag met jouw “soort” mensen dingen doen. Dus dat is juist goed. 
 
4 Lopende adviesaanvragen 
N.a.v. het uitgebrachte advies NWI wordt de vraag gesteld of het de bedoeling is dat wij ambtenaren 
adviseren en niet het college en/of de raad. Het antwoord is dat wij zo vroeg mogelijk proberen te 
beïnvloeden, in dit geval al via de Concept-Raadsinformatiebrief. Als onze invloed niet merkbaar is 
gaan we alsnog naar de raad. 
De collectieve zorgverzekering 2025 
De betreffende ambtenaar heeft een andere visie op deze regeling: andere regelingen van de 
gemeente Woerden (voor individueel maatwerk) zijn hoger dan bij andere gemeenten, waardoor een 
inwoner per saldo beter af is. Het lijkt daarom beter het (in de vorige vergadering vastgestelde 
advies) niet uit te brengen. Er wordt eerst nog contact met de cliëntenraad van FermWerk gezocht 
om te checken of die haar advies ook heeft ingetrokken. 
De gemeente is nog druk met de Groene Hart Pas. Misschien is in het najaar een advies hierover van 
toepassing. 
 
5 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
Er zijn geen opmerkingen of vragen. 
 
6 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 
De evaluatie van het mantelzorgproject heeft opgeleverd dat het project wordt verlengd tot februari  
2025. 
De speakerscorner “zie de mens”, het ODO, de mantelzorgconsulent en een training bij Hart voor  



Woerden zijn bezocht. 
 
Jeugd 
Dit kernteam heeft een gesprek met 4 jongeren en 2 gemeenteraadsleden gevoerd. De jongeren  
willen vooral serieus genomen worden . Hun huidige probleem is vooral dat er geen (fysiek) ruimte 
voor ze is en dat er weinig voor ze te doen is en dat wat er is te duur is. Er wordt contact met de  
koepel gezocht voor informatie over de vorm van een jongerenraad. 
 
Werk & Inkomen 
Bezocht is de speakerscorner, Eric Schneider en Kwadraad. 
 
7 Jaarverslag 2023 
Er wordt opgemerkt dat de zinnen in het jaarverslag vaak lang zijn en daardoor moeilijk leesbaar. 
De genoemde onkostenvergoeding (blz. 2) moet vervangen worden door vrijwilligersvergoeding en  
het woord reglement is niet correct gespeld. 
Afgesproken wordt dat elk team uiterlijk 28 juni de onderwerpen aanlevert waar het  
kernteam mee bezig is geweest in het verslagjaar.. Betreffende de verzendlijst kijkt  
iedereen kijkt of er nog meer organisaties op moeten en of namen veranderd moeten worden. 
 
8 verslag vergadering 23 mei 2024  
Dit wordt vastgesteld. 
 
9 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand mei 2024  
Punt 2 kan eraf. 
Ad 4 op 7 juli is een voorbereidend gesprek door het Kernteam Zorg met de beleidsmedewerker. De 
medewerker wordt uitgenodigd voor oktober. 
Punt 5 zal zich toespitsen op de ontwikkelingen in het SD. 
Punt 7 kan eraf. 
Punt 9 schuift door naar 2025. 
Punt 10 is in gang gezet. 
 
9 Rondvraag en sluiting 
Er wordt verteld dat er signalen zijn over een nieuwe vorm van armoede, namelijk bij rokers. Zij 
“moeten” roken, maar om dat te kunnen betalen moeten zij bezuinigen op bijvoorbeeld eten. 
Een van de leden van de Participatieraad is uitgenodigd om bij het bezoek van de Koning op 3 juli 
aanwezig te zijn.  
 
De vergadering wordt om 22.15 uur gesloten.  
  
 
 
 
 
 
 
 


